ヨEGORKA

AWARD CITATION

1.	Surname, name and middle name	PISCHIKEVICH BORIS TARASOVICH
2.	Rank	Major
3.	Position and unit	Agitator of the division, 69 rifle "Sevsk" Red Banner division.
4.	· is recommended for the title "HERO OF SOVIET UNION"	
5.	Birth year	1899
6.	Nationality	Russian
7.	Party membership	VKP(b) member since August 1921
8.	Participation in the civil war and later in defence of USSR, in Patriotic war	In the war against the White Finns and in the Patriotic war.
9.	Wounds and contusions	One light wound near Stalingrad 24-08-1942.
10.	In Red Army service since	1941
11.	Drafted by which induction station	Volunteered at the Moscow city military commissariat
	Previous awards	Medal "For Combat Merits" decree on 30.08.1943 by 65 army; order "Red Star" decree on 09.10.1943 by 65 army.
13.	Awardee's and his family permanent home address	<i>intentionally obscured</i> Born in town Krasnodar.

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

On 15.10.1943, comrade PISCHIKEVICH was a part of the landing party (2nd rifle battalion) of the 120 rifle regiment and crossed to the western bank of the Dnieper river and took control of a bridgehead. Together with the landing party, comrade PISCHIKEVICH participated in defending the bridgehead against the enemy counterattacks. His conduct in the battle was brave and he inspired the other men for the combat feats.

During the battle, the landing party commander commissar Lt. Colonel SIDOROV was wounded and taken out of action. Comrade PISCHIKEVICH replaced the wounded commissar and continued the political work among the troops inspiring the Communists and Komsomol members for the combat feats. During 15.10.1943, the landing party fended off 5 enemy counterattacks. After having cleared the enemy trenches, the landing party fortified and fulfilled the combat objective by keeping the bridgehead.

For the exhibited courage and bravery exhibited in the forced crossing of the Dnieper river, comrade PISCHIKEVICH deserves the highest state sward - title "HERO OF SOVIET UNION".

Head of the political department of 69 rifle "Sevsk" Red Banner division19 October 1943CaptainCaptainsignature

II. Conclusion of the superiors II. Conclusion of the superiors He deserves the title "HERO OF SOVIET UNION" Commander of 69 rifle "Sevsk" Red Banner division Mj. General signature YKAZOVKOV/ 19 October 1943 He deserves the title "HERO OF SOVIET UNION" Commander of 18 rifle corps Hero of Soviet Union Mj. General signature /IVANOV/ 21 October 1943

III. Conclusion of Army Military Council

He deserves the title "HERO OF SOVIET UNION"

Head of the political department of 65 army Colonel *signature* /GANIN/

22 October 1943

Commander of 65 army Lt.General *signalling* /BATOV/ Military council member of 65 army Mj.General *signalling* /RADETSKY/

22 October 1943

IV. Conclusion of the Military Council of the Belorussian front

He deserves the title "HERO OF SOVIET UNION"

Commander of Belorussian front Army General *signalling* /ROKOSSOVSKY/

Military council member of Belorussian front Mj.General *signalling* /TELEGIN/

30 October 1943

Granted the title HERO OF SOVIET UNION Bestowed with "LENIN" order and the medal "GOLD STAR"

Decree 30,10,1943

all lines are to be filled in

09555-21.10.43 200 Agroaguori sprom. . Channe Une Onrecting Strage Keen Bogode Ragacosus 2 Danne Mariop 3. Downson Daludionici dan тапор 69 красновнамскиой Севской Стренковай Анвидани У Посанавлатено к Сероно Советского Сонода 5. 8 pongours 1899 2. 6. Национальноста Фуска Paymuineran, Ever Bren(d) & Acryoma 1921 . В. Участия 5 гранданасой вайне и в новлодуниции бысали Действиях по защите СССД (гос Колдор) . Я войне с белодочнание и в Отегественной войно Э. Имест Ли занения и конто Сан в отегоственной войне нет И. С. Каконо Сремен в Клани С 1941 годо в Какии РАК приван Добровозации Москосский Г.ВК. Н. Сси ванов Поторов и ва Какие ст. ст. Мерания до боевые дас -инги, За. 08. 43, В. С. 65 Ариния, Срденска Прасной Дованой У 10. 43 ВС 65 Арлини В Постояниет дологичний адрес - нена Австородние д. Красно дар. Пратос, нениротнос излонение Лисного ресбол педвина ци застуч. 18.10 т Рищенсовин Сиссте С десантом батальона 120 Стренсового полка перепровицея, на ватадный берег Джетра и виссте с ботальстви Закретичая. Пов. Инциксии висете с лисных составон реалта Уласт Совал в стротении компратак тротовика. В бою воета дебя лиутееловано, соедущевлял на подвин Лагият состав ботановано. В период боя вабых од отрод Зашеститенся колитрира 120 стр. полел то политата Торполковник Содаров вошеститенся колитрира 120 стр. полел то политата подвини Лагият с состав ботановано. Этор цериод боя вабых од отрод Зашеститенся колитрира 120 стр. полел то политата вон состав состав ботановано. Этор заботу небликовник Содаров - вознавенение поста тов Рицисевия Занения сто продолина прово дита такратиско. политите бавлениой Задаги. Досанты стродование поста во 15.10.431. отбил 5 тентратования Поб. Эторанией противника Запретися и вотолногия боевано боевано Поб. Эторанией За проявление за отрабо у ствара родещо задата Поб. Эторанией За проявление за стравание в ботались боевано боевано Согоновия Состования с стравание и страва и вотолногие поста Самия Скатор достои во проявление и да сотвалия боевано боеванования Согональся во проявление с сотвалите на стравание задата Самия Скатора доставание с состава и вотолного боеванова воевано задата Самия Скатора доставание с состава. 69 Краник полотолория стренование полотолория Подаленование Подаленование и Октафа 1943 г. aptimped 1 Kapminos/

369 П. Заколногение вышестоящених Насалеников Doctores Blances Tepen Coberause COID 3 Fm awan Propero epas Maiaj Ormaska 1943, досхоли пранятальна натраны BRAND TEPOR COLLEGED COLDA. RUMANAUP to CTP-KOP PIERPAN-AMOP Lepus Colonicher Com Docrioin Hoceloeus Stany 22. X. 43 Hosacestur the sector ague 93 an you Zaring A SEARCH TEPOR COBETONOTO CORSA Достоин присвор TEHEPAJ MATOP TEAD JL JEATERA PADERN SATOB 6ps 1943r. SARINIERTE BORLICTO GOBETA DENOFUCIOTO DECITA LOCTORN MPACEDOSIAN SCREWA TEFON CORETCHOTO CONSA Присвоено звание Героя Совет.кото Союза с вручением Остена Ленина и медали "Золотал Элезда" OKTHODA 1943 P. Juan 01 30,10,43.